
Perspektiv på hållbarhet
HU0001, 10379.2324
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Brian Kuns, Mari Kågström 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2023-10-23   -   2023-11-13 
Antal svar 11
Studentantal 16
Svarsfrekvens 68 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 5
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 4
5: 6
Har ingen uppfattning: 1



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 5
5: 6
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 4
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 5
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 3
5: 8



Har ingen uppfattning: 0

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 6
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 5
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 11 
Medel: 4,9 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 1
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 11 
Medel: 3,6 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 3
4: 6
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 11 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 6
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 11 
Medel: 21,0 
Median: 16-25 

≤5: 0
6-15: 2
16-25: 5
26-35: 3
36-45: 0
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 1

Kursledarens kommentarer

Timestamp

1. är det något du
särskilt

uppskattar med
kursen och anser

bör behållas till
nästa år

2. är det något
särskilt som du

anser bör utvecklas
eller förändras till

nästa år

Vi hade 3
online-seminarier

under kursens
gång. Uppkattar ni

online-seminarierna
eller är det bättre

att ha alla
seminarierna på

plats på SLU
Jag tyckte det var

 



10/30/2023
11:52:09

Jag tyckte det var
bra att det var
många
gästföreläsare för
att man fick olika
perspektiv

Canvas sidan kunde
ha varit mer
strukturerad

Jag tyckte det var bra

10/30/2023
11:52:40

Upplägget med ett
PM och en Tenta
samt en bra
mängd seminarier

Föreläsningen om
Akademisk skrivande
kan läggas tidigare

Båda har sin plats
och de fungerar bra
tillsammans

10/30/2023
11:54:08

Många intressanta
föreläsningar med
olika infallsvinklar
på området! Kul
med Arne Müller!
Skönt med en lite
mjukare start i
programmet.

Ibland dåligt planerat
där vissa
föreläsningar borde
varit tidigare i kursen.
Tex akademiskt
skrivande då många
var klara med texten
när vi fick tips på hur
man in göra. Även
seminariet om EKON
som låg i andra
modulen kändes som
den låg för sent i
kursen när vi inte haft
en
ekonomiföreläsning
på över en månad.

Online seminarium
var bra!

10/30/2023
11:54:40

Jag tyckte om att
det var så mycket
seminarier och
diskussioner,
framförallt var
rollspelsövningen
väldigt rolig och
givande. Jag
tycker det var bra
att kursen
fungerade lite som
en mjukstart till
programmet.

Jag hade tyckt att det
var roligt med fler
utomstående
föreläsare, typ som
Arne Müller eller
Kajsa Kulojok

De fungerade bra
och et var skönt att
ha hemma, dock
tycker jag att
seminarierna på
plats var mer givande

10/30/2023
11:55:58

Tiden på
tentamen! Hade tid
med frågorna,
vilket var bra.

ha akademiskt
skrivande i början av
modul 2 efter
tentamen

hade inget emot att
va på plats men jag
uppskattade
onlineseminarierna!

10/30/2023
11:57:36

Olika föreläsare
med olika
utlärningsmetoder.
Olika
inlärningsmedtoder
- föreläsningar,
seminarium,
opponering,
rollspel osv.

Ha föreläsningen om
akademiskt skrivande
innan man skulle
skriva PM och inte
några dagar innan
inlämningen

Skönt med några
enstaka seminarium
online men man lär
sig kanske mer på
campus.

10/30/2023
11:58:24

Att man fick så
många perspektiv
från olika
föreläsare från
olika
ämnesområden.
Det var väldigt
spännande!
Lagom mängd
föreläsningar.

Mer om sökord för att
söka efter källor.
Orientera sig i
databaser för att hitta
olika typer av källor.
Utveckla
uppgiftsbeskrivningen
till
inlämningsuppgiften.
Lite kortare mer
konkreta instruktioner.

Jag tycker det var
bra som det var nu,
att det är en
blandning av online
och fysiska seminarier.

10/30/2023
11:59:14

Jag uppskattar att
kursen är lärarledd
så att övergången
till universitet blir
lite lättare så att
man inte blir
inslängd i det utan
något stöd

Man skulle kanske se
över ordningen som
föreläsningarna är
det var exempelvis
en föreläsning om
målkonflikter efter
tentan vilket blev lite
konstigt då tentan
hade frågor om

Jag tycker att den
typen av seminarium
fungerar bra online.
Andra typer av
seminarium passar
kanske inte lika bra
online,.



målkonflikter.

10/30/2023
12:07:52

Jag uppskattar er
lärares
engagemang och
ni tar upp väldigt
intressanta och
olika perspektiv på
hållbar utveckling.
Jag har verkligen
tyckt om kursen
och har verkligen
fått mer insyn i
problematiken
kring hållbar
utvecklingen. Vill
understryka att det
har varit väldigt
givande och det
har varit väldigt kul
med
gästföreläsare. Jag
tyckte om att ni
under hela
kursens gång
genomsyrade hur
viktigt de är med
dessa frågor vilket
har gjort mig
väldigt säker på
att detta är något
jag vill göra i
framtiden då det är
otroligt viktigt.

Jag tyckte att PM
skrivandet blev en
ganska utdragen
process, och att man
skulle kunna förkorta
och intensifiera den
tiden då vi skrev.
Oppponeringens
upplägg med att vi
skulle sitta två och
två framför klassen
tyckte jag var lite
jobbigt. Hade varit
mer bekvämt om vi satt

Jag tycker det är
bättre att ha
seminare på plats.
Jag personligen är
mer bekväm att prata
på plats än online,
och jag vet utifrån att
ha pratat med andra
i klassen att det
också håller med om
det.

10/30/2023
12:08:24

Duktiga föreläsare,
fick många olika
perspektiv på
hållbarhet med
intressant
litteratur.
exempelvis Hajdu,
kallis hinkel och
Elin Röös rapport.

Tyckte att det var lite
för brett och att man
kunde komma undan
utan att läsa så
mycket speciellt till
tentan. Tycker också
att fler uppgifter
skulle ha bedömts.
Fler läsuppgifter.
Seminarium och
presentationer kunde
bli ganska
upprepande och enkla.

Om det ska
bedömas tycker jag
att det borde vara på
plats annars inte.

10/30/2023
12:09:50

Lärorikt och
givande.
Intressanta
ämnen. Bästa
läraren, trygg
läromiljö!

Jag gillar bredden i
kursen, men det har
också blivit lite
spretigt. Men i
slutändan vet jag inte
om jag skulle vilja
ändra det ändå.

Jag uppskattar nog
mer att ha på plats,
online är svårare att
få till bra med
diskussion, vem som
ska prata osv. tycker
jag.

Studentrepresentantens kommentarer
"Hej! Jag var ju klassrepresentant i vår kursutvärdering av Perspektiv på Hållbarhet. Här kommer lite svar jag fick
när jag frågade folk om de hade något ytterligare att tillägga till kursutvärderingen/om det var något de ville betona
lite extra.

- Föreläsningen i akademiskt skrivande borde ligga tidigare i kursen. Likaså föreläsningen i presentationsteknik.
- Mer saker kan vara betygsatta så att allt inte hänger på PM:et (alla höll inte med om det utan tyckte att det var bra
som det är nu).
- Många seminarier liknade varandra.
- Det var inte bra att så många seminarier gick ut på att presentera, utan skulle istället velat ha mer diskussion.
Många presentationer liknade också varandra under varje seminarium, vilket kunde bli lite långrandigt.
- Mer debatt. Kanske att man tvingas att ta en sida och argumenterar för den saken. Folk som läser den här
kandidaten är antagligen intresserade av politik vilket gör det ännu mer aktuellt med debatt.
- Man kunde lätt komma undan seminarierna och föreläsningarna utan att ha läst litteraturen inför, vilket gjorde det



mindre motiverande att faktiskt läsa kurslitteraturen.

Nu inser jag att dessa till stor del var kommentarer om vad som kunde förbättras. Såklart finns det mycket som var
bra också, vilket jag hoppas framkom i kursutvärderingarna som folk skickade in."

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

